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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de minister van Financiën over het vertrek 
van de president-directeur van de NS (Ingezonden 4 juni 2013). 

Vraag 1
Welke overwegingen liggen ten grondslag aan het vertrek van de president-
directeur van de Nederlandse Spoorwegen (NS), de heer Meerstadt? 

Vraag 2
In hoeverre heeft het vertrek van de heer Meerstadt te maken met de falende 
Fyra? 

Vraag 3
Hoe ziet de vertrekregeling van de heer Meerstadt eruit? Kunt u dit uitgebreid 
toelichten? 

Vraag 4
Op welke wijze is de benoeming van de nieuwe president-directeur, de heer 
Huges, tot stand gekomen? 

Vraag 5
Zijn er ook andere kandidaten in beeld geweest, zo ja hoeveel? Waarom is de 
keus op de heer Huges gevallen. Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u het er mee eens dat een hoog salaris niet automatisch betekent dat er 
ook betere prestaties voor de reiziger en de belastingbetaler geleverd 
worden? Zo niet, hoe verklaart u dan de falende Fyra? 

Vraag 7
Hoe hoog zijn het inkomen van de heer Huges, de bijbehorende pensioen-
voorziening en de variabele beloningen? Waarom hanteert u niet de 
Balkenendenorm? Zou dit niet het moment zijn om voor de nieuwe president-
directeur van de NS maximaal de Balkenendenorm te hanteren? Zo niet, 
waarom niet?
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